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§ 43

Föregående mötesprotokoll (KHR15/1)
Ordförande Karin Henriksson (FP) går kortfattat igenom föregående mötesprotokoll från 8 
oktober. Mötesprotokollet läggs därefter till handlingarna.

Utskickade handlingar
 Protokoll 8 oktober 2015 §§ 29-42
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§ 44

Nya arbetsformer för KRF (KHR15/16)
Ordförande Karin Henriksson (FP) informerar rådet om de förslag på ändringar som 
beredningsgruppen har arbetat fram. Rådets ledamöter vill även tillägga ordet psykisk miljö i 
stycket om fysisk miljö.

Sammanfattning
På beredninggruppens möte den 19 november bjöds kommunstyrelsens ordförande Adam 
Reuterskiöld (M) till mötet. Kommunstyrelsens ordförande gav då beredningsgruppen i 
uppdrag att revidera rådets arbetsformer och lämna fram ett utarbetat förslag till 
Kommunstyrelsen. Förslaget kommer att lämnas till Kommunstyrelsen för beredning och 
därefter beslut. De nya reviderade arbetsformerna kommer att börja gälla under 2016.

Utskickade handlingar
 Förslag - reviderade arbetsformer för KRF
 Ks § 98/2009 samt arbetsform för KHR
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§ 45

Information om samarbete med Ekerö Tennisklubb omkring lokal för 
tränings/rörelseverksamhet för funktionsnedsatta i nya tennishallen

Ordförande Karin Henriksson (FP) tillsammans med föreningsrepresentanterna Carina 
Hildebrand (Parkinsons lokalförening) och Bertil Magnusson (Vindens Vänner) hade ett möte 
med Tennisklubben.

Tennisklubben informerade att de ska ha sina lokaler öppet även för andra verksamheter som 
rör funktionshindrade. KRF har fått möjlighet att vara med och påverka vad man kan 
disponera lokalerna till.

Ordförande vill att föreningsrepresentanter gör en inventering hos sina respektive föreningar 
för att lyfta fram förslag på vad man kan använda lokalerna till.

Senast på rådets nästa möte bör föreningsrepreseanterna anmäla sitt intresse och ha utsett en 
ansvarig för vidare utveckling av samarbetet medTennisklubben.
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§ 46

Information om Färdtjänsten

Ekerö taxi har fått tillbaka rullstolstaxin. Den vanliga färdtjänsten som upphandlas av 
landstinget/SL fortsätter i taxi kurirs regi, bl a på grund av att man sänkte anbudet med 7%. 
Sänkningen påverkar förarnas lönsamhet, så de är missnöjda. Det är även färdtjänstkunderna, 
som klagar på sena ankomster, uteblivna körningar och att förarna inte hittar på grund av 
dåligt uppdaterade gps:er.
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§ 47

Uppdateringar på Ekerö Kommuns hemsida och i Ekeröguiden

Ordförande Karin Henriksson (FP) informerar att hon har tillsammans med rådets 
sekreterare uppdaterat den information som finns i Ekeröguiden och på Ekerö kommuns 
hemsida angående KRF.
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§ 48

Tillgänglighet i Ekerö kommun och särskilt på Ekebyhovs slott

Rådet tycker att det är väldigt tråkigt att Ekebyhovs slott inte är särskilt anpassat för personer 
med funktionshinder. 
KRF beslutar att göra en utredning och presentera protokollet för Kommunstyrelsen.

Sammanfattning
Kommunala handikapprådet (som KRF tidigare hette) tog upp tillgänglighetsfrågan på 
Ekebyhovs slott under våren 2009, KHR § 6 2009-02-24. Rådet överlämnade då frågan om 
möjligheten att öka tillgängligheten för funktionshindrade vid Ekebyhovs slott till 
Kommunstyrelsen.

Men då huset är K-märkt ansågs det att det inte gick att göra förändringar på in- eller utsidan.
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§ 49

Remiss - Detaljplan för Färingsö trä m.m. (Troxhammar 7:2 m fl) på 
Färingsö (KHR15/14)
Ordförande Karin Henriksson (FP) informerar kort om den remiss som har inkommit till KRF 
och meddelar att arbetsgruppen kommer att läsa och bestämma om det finns synpunkter att 
lämna till Stadsarkitektkontoret.

Utskickade handlingar
 Remiss - Detaljplan för Färingsö trä m.m. (Troxhammar 7:2 m fl) på Färingsö
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§ 50

Information från Kommunstyrelsen

Göran Hellmalm (FP) som sitter som ledamot i Kommunstyrelsen informerade kort om 
följande punkter:

 Ekerö kommun vill hjälpa folk som vill ha trygghet i landet. Personer med 
funktionsnedsättning drabbas hårdast vid krig. Ekerö har goda förutsättningar jämfört 
med övriga kommuner.

 Nästa år är budgeten fortfarande OK, men 2017-2018 visar prognosen att 
budgeten kan bli stramare och mer försiktig för att få till en stabil balans.

 Alliansen vill jobba med funktionshindersfrågor både på riks- och lokalnivå.
 Viktigt att Kommunstyrelsen får input från KRF i frågor som rör funktionshindrade
 Viktigt att få till en kompetensutvecklig hos lärare m fl som ska kunna se vad personer 

med funktionshinder behöver för hjälp, hur man kan lyfta problem och förbättra 
situationer

Rådet tackar för Göran Hellmalms information och lämnar följande synpunkter. Rådet skulle 
vilja:

 Få in en till föreningsrepresentant från RBU för att lyfta ungdomsfrågan. Kunna vara 
ett stöd för ungdomar med funktionshinder.

 Profilera sig mer, få allmänheten att veta att de finns och att medborgarna kan vända 
sig till rådet.

 Försöka få till ett möte med de lokala tidningarna så att de kan skriva om rådet.
 Få en sekreterare på heltid
 Ha möten med organisationerna
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§ 51

Information från nämndrepresentanter

Ulla Melin (M) informerar kort från senaste BUN sammanträdet.
 Det tillfälliga flyktingboendet i Stenhamra har fungerat väldigt bra. Ekerö kommuns 

tjänstemän har fått beröm för sitt arbete.
 Det har blivit en omorganisation på nämndkontoret Barn- och utbildning. Det kommer 

att bli en förvaltningsorganisation med en chef.
 Skå skola kommer att bli en F3-skola. Årskurserna 4-5 får gå i Stenhamra.

Michael Lillman (RSMH) som även sitter som ledamot i KFN informerar kort från senaste 
sammanträdet.

 Integrationsprojektet Öar utan gränser fungerar väldigt bra.
 Verksamheten på Fabriken går bra.

Margaretha Wiberg (M) och P A Hammarström (S) informerar kort från senaste SN 
sammanträdet.

 Ekerö har mottagit 76 flyktingbarn och 37 vuxna hittills i år. Det är fler antal än vad 
det står i avtalen, men ändå för få om man räknar på antalet per invånare. Av de 76 
flyktingbarnen bor det bara 20 st i kommunen. Övriga bor i andra kommuner men 
Ekerö är ansvarig för de även där.

 Socialkontoret är väldigt hårt ansatt, tjänstemännen jobbar väldigt hårt.
 Attendo skriver på avtal för Sundsgården.
 Socialnämnden kommer att bidra och stödja en kvinnojour i Sundbyberg.
 En handlingsplan för våld i nära relationer är antagen. En socialsekreteraren som är 

tillsatt att jobba med detta och sprida information.
 LSS-boendet i Roshagen beräknas verka färdigsställd i januari, med inflytt i februari.
 Nämndkontoret har fått i uppdrag att utreda möjligheterna till ökad valfrihet för kost 

inom hemtjänsten och särskilt boende.

11



Mötesprotokoll
2015-12-10

Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 52

Information från föreningsrepresentanter

 Bertil Magnusson (Vindens Vänner) informerar att föreningen har ansökt om bidrag 
från majblomman då bidraget från Viktorias arvsfond inte räckte till.

 Michael Lillman (RSMH) informerar kort om föreningens verksamhet och vilka 
aktiviteter som pågår där. Han styrker också hur viktigt det är nå ut och skapa nätverk, 
visa att föreningen finns för de som behöver det.

 Anitha Lindvall (NHR) informerar kort om föreningens aktiviteter.

 Carina Hildebrand (Parkinsons lokalförening) informerar kort om föreningens 
aktiviteter.

Sammanfattning
Ordförande Karin Henriksson (FP) börjar med att informera föreningsrepresentanterna om att 
hon vill att föreningarna ska på denna punkt lyfta sådant som de vill att KRF ska vara 
behjälplig med, vara ett stöd i funktionshindersfrågor. Föreningarna bör här ta tillfället i akt 
ge förslag på vad som kan göras bättre för personer med funktionshinder.
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§ 53

Förslag på mötesdatum för KRF och dess beredning för år 2016 
(KHR15/15)
KRF godkänner sina mötesdatum, men beredningsgruppen kommer att gå igenom sina datum 
på nytt och lämna in det till sekreteraren.

Ordförande kommer att eventuellt boka in en av mötesdagarna som ett studiebesök hos 
verksamheten Solrosen.

Utskickade handlingar
 Förslag på mötesdatum för KRF och dess beredning för år 2016
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§ 54

Övriga frågor eller synpunkter

Bertil Magnusson (Vindens Vänner) har varit i kontakt med SL och diskuterat möjligheten 
med flera sittplatser vid busshållsplatserna.
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